
Algemene Ledenvergadering AV Jahn II 28 augustus 2020 

 

Aanwezig volgens presentielijst 

 

Astrid Derksen, Hendrik Heis, Nico Hiemstra, Roelof Hommes, Tine en Hans Koops, Martin Meijer, 

Rita Moll, Harmke Terpstra, Gert Pot, Alex, Bertha en Diana Vriendts, Petricia en Leon Wever, Kars en 

Damian Willems, Lesley Eind, René, Hulshof, Fred Moll, Tim Potse, Greetje Heis 

 

Afwezig met kennisgeving 

 

Maralda Schoemakers,  Albert Terpstra, Helen en Annelies de Vries 

 

1. Opening vergadering en vaststellen agenda door de voorzitter 

De voorzitter, Fred Moll heet iedereen van harte welkom op de Algemene Ledenvergadering. 

Er zijn geen agenda punten toegevoegd door de aanwezigen en de agenda is vastgesteld. 

 

2. Stand van zaken gevolgen Corona voor de sport tot dit moment 

Halverwege de maand maart 2020 is er voor een ieder een rare periode aangebroken door 

het Coronavirus. Dit had tot gevolg dat de vereniging alle trainingen, geplande wedstrijden 

en overige zaken per direct moesten afgelasten. 

Vanaf half mei 2020 zijn de trainingen hervat in aangepaste vorm wegens de opgelegde 

maatregelen vanuit de overheid. Dit vergde veel inzet van trainers, ouders en overige 

vrijwilligers om alles rondom de atletiekbaan en  tijdens de trainingen in goede banen te 

leiden. Daarvoor een groot compliment namens het bestuur. 

In september 2020 wordt er een club dag georganiseerd meer informatie zal nog volgen. 

Het jaarlijkse Indoor die wij als vereniging organiseren in het Pagecentrum voor 2021 is nog 

niet vastgesteld ook hier zal komende september een besluit over genomen worden. 

Het onderhoud van de atletiekbaan ligt ook door het  corona virus volledig stil. De gemeente 

Stadskanaal welke verantwoordelijk is heeft aangegeven dat er extra bezuinigd zal worden 

en wat dit voor verdere gevolgen heeft voor het onderhoud van de atletiekbaan is nog niet 

bekend. 

 

3. Bespreking en goedkeuring notulen vorige vergadering 26 april 2019 

Door de aanwezigen zijn er geen op/aanmerkingen en de notulen zijn aangenomen. 

 



 

4. Terugblik sportjaar 2019 en begin 2020 

In 2019 is er veel veerkracht van de vereniging gevraagd o.a. door ingrijpende 

gebeurtenissen: 

De Indoor op 13 januari 2019 in het Pagecentrum was succesvol met ruim 300 atleten, 

waarvan een aantal atleten uit Duitsland.  

Op 5 februari 2019 ontvingen we het bericht dat ons Erelid Henk Koops was overleden. 

In maart 2019 begonnen de competities hier deden vele teams aan mee van de vereniging en 

combi teams met Veendam. 

In april 2019 was er de Poiesz sponsor actiedag  de vereniging heeft 902,00 euro in ontvangst 

mogen nemen 

Op 18 mei 2019 ontvingen we het bericht dat Roelof Hommes, onze wedstrijdleider door een 

ongeval uit de roulatie was. Dit had tot gevolg dat de wedstrijden die door de vereniging nog 

georganiseerd zouden worden zonder wedstrijdleider niet door konden gaan. De taken en de 

kennis van Roelof vielen door het ongeval weg.  Om de geplande wedstrijden door te kunnen 

laten gaan vergde het enorm veel inzet van vrijwilligers van de vereniging. 

Ook op 18 mei 2019 was er de Nelli Cooman games. De vereniging heeft haar medewerking 

verleend door de catering te mogen verzorgen met inzet van ouders. 

Op 22 juni 2019 was er de C/D competitie. Dit was een geslaagde dag door inzet van alle 

trainers, materiaalverzorgers, juryleden en overige vrijwilligers. 

De Meerkamp op 6/7 juli 2019 is door ieders inzet ook succesvol geworden. 

Het clubkamp wat gepland stond voor eind juli 2019 is wegens te weinig deelname 

geannuleerd dit had tot gevolgen dat de vereniging 300,00 euro aan kosten heeft moeten 

afdragen aan de geboekte huur accommodatie. 

Begin augustus 2019 werd de vereniging geconfronteerd met het feit dat een van onze 

atleten in Hongarije opgepakt was voor drugshandel.   

In oktober 2019 werd de club dag nieuwe stijl geïntroduceerd. Een club dag waarbij ouders, 

broertjes en zusjes aan deel mochten nemen. Met een gezamenlijke lunch en na afloop de 

prijsuitreiking van de clubkampioenen in zijn of haar categorie.  Ook werd op deze dag voor 

het eerst de Henk Koops wisselbokaal uitgereikt aan een vrijwilliger die zich inzet voor de 

vereniging. Deze werd door Fred Moll overhandigd aan Hans Koops. 

Daarnaast waren er ook vele mooie momenten voor de vereniging. Vele atleten die hadden 

deelgenomen aan wedstrijden hadden nieuwe persoonlijke records en podium plaatsen 

behaald. Ook komen er atleten van de vereniging voor op de ranglijsten van de Atletiekunie.  

Een speciale vermelding voor Peter Blom ons oudste lid is Nederlands Kampioen in de 

categorie 80 jaar geworden op de onderdelen Hoog en Verspringen.  

Januari 2020 was er weer het jaarlijkse indoor Pagecentrum ook deze dag had weer een 

internationaal tintje met atleten uit Duitsland.  



14 maart 2020 Poiesz sponsor actiedag werd afgelast door het coronavirus die heerst. Van de 

Poiesz heeft onze vereniging het bedrag van 1000,00 euro mogen ontvangen. 

 

Voor 2020 staat de vereniging voor enorme uitdaging te weten: 

Meer leden werven 

Het WOC (Wedstrijd Organisatie Commissie) moet opgestart worden hier zijn minimaal 6 

ouders/vrijwilligers voor nodig anders kunnen wij geen wedstrijden blijven organiseren voor 

de atleten. 

Vervanging voor onze 2 materiaal verzorgers die wegens medische redenen enige tijd uit de 

roulatie zijn. 

De atletiekbaan voldoet op dit moment niet aan de gestelde eisen om wedstrijden te kunnen 

organiseren.   

Meer inzet/betrokkenheid  gevraagd van ouders/vrijwilligers voor de vereniging 

 

5. Bespreking financiën en verslag kascommissie 2019 

 

Het financieel overzicht is aan de aanwezigen verstrekt. 

De penningmeester, René Hulshof geeft aan dat de vereniging financieel gezond is.  

Het mooie bedrag van 902,00 euro heeft de vereniging ontvangen van de Poiesz actie. 

De inkomsten zijn gestegen door het aantal leden er is meer contributie ontvangen. 

De kosten voor huur kleedkamers zijn gedaald. 

Kantine opbrengsten door de georganiseerde wedstrijden waren goed. 

De onkosten voor het Jaarlijkse indoor Pagecentrum blijven wel stijgen en hier is verlies op. 

De vraag blijft wel of we dit evenement moeten blijven organiseren. Dit is het enige indoor 

evenement in het Noorden in de maand januari..  

Verslag kascommissie door Petricia Wever 

Petricia geeft aan dat alles er verzorgd uitziet en dat ze alle stukken heeft ingezien en heeft 

goed gekeurd. 

Voor 2020 zijn  Petricia Wever en Alex Vriendts benoemt tot kascommissie. 

 

6. Inzet ouders/ vrijwilligers/ WOC 

Voor zijn inzet als vrijwilliger voor AV Jahn II wordt Roelof Hommes benoemd tot Erelid. 

Roelof heeft zich 23 jaar lang ingezet o.a. als bestuur lid, wedstrijdleider, scheidsrechter en 

starter. Fred Moll heeft aan Roelof de oorkonde Erelid en bloemen uitgereikt. En nogmaals 

zijn dank uitgesproken voor de inzet. 



 

Als kleine vereniging is het lastig om ouders/ vrijwilligers bereid te vinden om zich in te 

zetten voor de vereniging. Op dit moment heeft Hans Koops dan ook zijn taken vooralsnog 

tijdelijk neergelegd omdat er geen ouders/vrijwilligers zich opgeven om het WOC( wedstrijd 

organisatie commissie) te kunnen ondersteunen. Ook na de diverse informatie avonden die 

waren georganiseerd is er geen hulp uit voort gekomen. Dit kan gevolgen hebben voor in de 

toekomst om wedstrijden te kunnen blijven organiseren. 

Tim Potse, Hans Koops en Greetje Heis gaan opnieuw bekijken hoe dit alles nog beter naar de 

ouders/ vrijwilligers gecommuniceerd kan gaan worden  en wat de taken zijn die bij een WOC 

behoren.  

 

7. Vooruitblik wedstrijden 2020/2021 

Fred Moll geeft aan dat door het coronavirus nog niet duidelijk is voor komend seizoen of de 

vereniging wedstrijden kan gaan  organiseren.  

 

8. Verslag trainers jaar 2019 en begin 2020  

Er  is geen verslag door de trainers ingediend. 

Trainingscoördinator Lesley Eind geeft nog aan dat er op dit moment atleten en ouders bezig 

zijn met de cursus assistent trainer baanatletiek. 

De bezetting van assistent/trainers voldoende is dit in het verleden wel anders is geweest. 

 

9. Vacatures vanuit het bestuur 

Per 31 december 2020 zijn er 2 vacatures: 

Vacature voorzitter en vacature ledenadministratie/secretaris 

Alle atleten/ouders zijn onlangs per email en sociaal media op de hoogte gebracht dat Fred 

Moll, voorzitter en Greetje Heis, ledenadministratie/secretaris hun taken neerleggen op 31 

december 2020. De redenen waren vermeld in de email. Dit is door beiden nog kort 

toegelicht tijdens de Algemene ledenvergadering. 

Daarnaast heeft Lesley Eind te kennen gegeven dat hij nog 1 jaar in de functie van 

trainingscoördinator/algemeen bestuur lid doorgaat. 

 

 

 

 

 

 



 

 

10. Rondvraag 

 

Kan de gemeente Stadskanaal hun toezegging doen voor baanonderhoud aangezien de 

herkeuring van de baan eraan komt?  

Fred Moll geeft aan we in contact blijven met de gemeente Stadskanaal en dat we nog niet 

weten wanneer zij het onderhoud kunnen/of gaan uitvoeren zodat onze baan goedgekeurd 

kan gaan worden. 

 

Is de inschrijving voor de Poiesz sponsor actie 2021 al gedaan? 

Ja, penningmeesster René Hulshof heeft de inschrijving inmiddels gedaan. 

 

Komt er in 2021 weer een clubkamp? 

Fred Moll geeft aan dat als er nog behoefte bestaat voor een club kamp dan zullen er 

vrijwilligers/ouders moeten komen die dit willen organiseren voor onze atleten. 

 

Komen er ook nieuwe horden? 

Er is een aanvraag ingediend bij de gemeente Stadskanaal voor het vervangen van alle 

horden die er nu zijn.  

 

De voorzitter, Fred Moll bedankt de aanwezigen voor hun komst en sluit de vergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


